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 הסביבה וועדת חזות העיר בנושא עציםועדת איכות פרוטוקול 
 

 נוכחים:

שיר  , גזית יפעת הולצמן , מירי ישראלי, מאור  אלונהמירב מאיר, חיים מלמן, ערן רובין, אורן תבור, נדב חדד,  אילן כהן,

   . וינטראוב , הדס מרשל, אורי שגב, אראל כהן, דן גיל מלכאן

 

העשייה הנרחבת בעיר בנושא הטיפול בעצים כולל את בראשית הדיון, ערן רובין מנהל אגף חזות העיר הציג  

ברבעון האחרון של השנה, . )מצורפת המצגת( ועוד  טופדירפול אוי טכריתות, גיזום, התייחסות לנושאים של 

 דשים והרחבת פרויקט שקי ההשקיה.  עצי רחוב ח  250לאחר שתסתיים שנת השמיטה, מתוכננת נטיעה של 

ערן עדכן כי עבודות הגיזום מתבצעות בתקופת הסתיו לטובת הכנת העיר לחורף, לא מתבצעים גיזומים  

מעבר לנדרש לבריאות העץ, פרט למקרי "פלישות" של עצים למרחב הפרטי, מקרים בהם העיר מחויבת  

 בגיזום. 

 סוגיות ושאלות ע"י חברי הוועדה: במהלך הדיון הועלו  –מהלך הדיון 

מפקחי הבניה ללא ידע בעצים ומסוגלים לפעול רק בשטח   - פיקוח על עבודות שנעשות בשטח פרטי •

הפיקוח גם על עצי הרחוב   סמכויותאת  אגף חזות העיר פועל יחד עם היועמ"שית להרחיבה. יאתר הבני

ין יכולת לפקח על פגיעה בעץ/שורשים של עץ א בכול מקרה,ים בנייה. הציבוריים בשטח הצמוד לפרויקט

 בשטח פרטי צמוד. 

כניות פיתוח גדולות של אגף ורוב הכריתות בעיר )שאינן במסגרת ת -  בשטח פרטיעצים כריתות  •

  בידי פקיד היערות.לגבי הכריתות היא הנדסה( הן בשטח פרטי בו מקימים בנין במקום בית בודד.  ההחלטה 

לכריתת עצים בשטח פרטי עוברות בקרה במחלקת גנים ונוף לפני שנשלחות הבקשות השוטפות בנוגע 

 . לפקיד היערות

ו"ד וח להגישמהקבלן  הרשות המקומית דורשתיש הרבה כריתות,  - כריתות במסגרת פרויקט תמ"א •

עצים על כל עץ  2וניתנת הנחייה עירונית לשתול לפחות  המבנה,הקמת לצורך שהכריתה מחויבת אגרונומית 

מקצועית  אך אין למפקחי הבניה יכולת במסגרת טופס אכלוס נערכת בדיקה על הנטיעה החלופית, שנכרת. 

 איכות וגודל העץ.לבחון את 

במסגרת  עלתה בקשה לפרסם את מספר העצים לכריתה  -פרסום בדבר עצים המיועדים לכריתה  •

בחוק והפרסום נעשה באתר משרד   חובההליכי התכנון והבנייה. מהנדס העיר הסביר כי אין על כך 

 עיריית רעננה תקדם הסברה לתושבים בנושא חשיבות העצים לעיר תוך דגש לנושא הכריתות.החקלאות. 

יית העצים עיריית רעננה בצעה את חלקה בכול הנוגע לדרישות להשק –הברושים ליד בית הקברות  •

במהלך עבודות התשתית. אגף הנדסה מתכוון להגיש תכנית חדשה להמשך הפיתוח במקום ובהתאם לגבי  

 עצי הברוש.   

מנהל אגף חזות העיר הסביר כי בתקופה האחרונה הועברה  –שינוי משטר ההשקיה העירוני  •

הנזילות. בהתאם לכך נערך ההשקיה משעות הלילה לשעות היום, כדי שיהיה ניתן לפקח בצורה מיטבית על  



 
 

שהוא חלק חשוב בסיוע לנסיון לצמצם את צריכת המים העירונית מהגינון.   -האגף למענה לפניות הציבור, 

 קוראים לכול התושבים והעובדים להמשיך ולפנות למוקד העירוני ולדווח על כול בעיה.

 

, וחלק מהעצים באזורים  ח גדולהאילן כהן יו"ר שתי הוועדות סכם כי העיר רעננה נמצאת בתנופת פיתו

המפותחים מקשה על התכנון והבנייה. עצים תמיד נכרתו ברעננה, ולצערנו גם ימשיכו לכרות עצים. יחד עם 

זאת חשוב מאוד לשים דגש שתחת כול עץ שנכרת נוטעים עצים חדשים במקום ויש להמשיך ולפעול בכול  

 דרך אפשרית להוספת עצים ברחבי העיר.. 

 

 ס מרשך ברוך הדכתבה: 

 

 קישור למצגת
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